
 

 

 Rapport från kommunfullmäktige den 1 juni 2023 

Skolnedskärningar 

Anders Skans (V) frågade skolkommunalrådet Sara Wettergren (L) om grundskolenämnden 

kommer att göra någon redovisning av effekterna nedskärningarna inom skolområdet. 

Anledningen till frågan är att den kommunala ledningen har påstått att det inte får några 

effekter på verksamheterna. Nu har fackförbundet för skolledarna i Malmö gjort en egen 

undersökning som visar att effekterna är stora på skolorna. I deras undersökning visas att 

över 200 tjänster på skolorna beräknas att försvinna under året. Inget direkt löfte gavs utan 

kommunalrådet hänvisade till kommande dokument. 

Kustskydd 

Ett uppdrag att undersöka hur vi ska öka vårt kustskydd behandlades. Gunilla Ryd (V) ansåg 

att åtgärderna var bra men ville också att ytterligare två uppdrag skulle läggas till. Nämligen 

att staden strategiskt och aktivt förvärvar mark och egendom för ökad rådighet, vilket 

kommer att vara avgörande för stadens framtida kustskydd. Samt att staden ger ökad 

prioritet till naturbaserade lösningar vid utformningen av dess framtida kustskydd samt att 

detta prioriteras och lyfts i både vårt påverkansarbete och inom stadens egna agerande. 

 

 


